
 

Oppdal 29/9-14 

 

 

Til Styret i NAAK 

 

 

Svar på henvendelse vedrørende samarbeid om Japanspesialen 

 
I et felles møte 29/9-14 har NAK og NSK blitt enige om at vi ikke ønsker å fortsette Japanspesialen 

som er samarbeid mellom 3 klubber. 

3-klubbsamarbeidet var et prøveprosjekt, og evalueringen i våre klubber er at vi ikke er fornøyd 

med avviklingen av 3 utstillinger på 2 dager. 

 

De fleste av våre medlemmer var veldig fornøyde med årets Japanspesial, som bare hadde to 

utstillinger på to dager. 

 

 

Med vennlig hilsen 

Eilert Årseth                                Ingunn Vognild 

Leder NSK                                    Leder NAK 


